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Van: Dilek Odabasi 

Verzonden: woensdag 13 oktober 2021 17:26 

Aan: Janssen, Hans 

cc: Sacha Ausems; Eric Daande!: N 

Onderwerp: RE: reactie naar nu.nl 

Beste Hans, 

(geanonimiseerd)

Dank voor jouw mail. Helaas ben je iets te laat. Wij hebben onderstaande reactie gemaild aan nu.nl: 

De gemeente Waalwijk werkt hard aan het behalen van de reguliere taakstelling. Wij kiezen ervoor om 

boven op onze taakstelling extra statushouders vanuit het AZC te huisvesten in onze gemeente. Het 

gaat dan om statushouders die al aan onze gemeente gekoppeld zijn. Op deze manier leveren wij onze 

bijdragen aan het creëren van ruimte in AZC's. Indien noodzakelijk hebben wij de provincie Noord- 

Brabant aangeboden te kijken naar extra noodopvang in onze gemeente, hiertoe zijn wij bereid om 

met partijen in gesprek te gaan en te zoeken naar mogelijkheden. 

Met vriendelijke groet, 

Dilek Odabasi-Seker 

Wethouder | College van B&W 

Waalwijk.nl | Facebook | Instagram | Linkedin | Twitter   
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Van: Janssen, Har 

Verzonden: woensdag 13 oktober 2021 17:18 

Eric Daandels} Dilek Odabasi 

(geanonimiseerd)

Sacha Ausemg 

Onderwerp: reactie naar nu.nl 

(geanonimiseerd)  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Beste collega's, 

Gisteren door nu.nl de volgende vraag gestuurd aan gemeenten: 

Verzonden: Monday, October 11, 2021 2:48:23 PM 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Onderwerp: Verzoek NU.nl - Eventuele opvang voor asielzoekers 

Beste mediarelatie, 

Hoewel het COA en het ministerie van Justitie en Veiligheid alles op alles zetten om talloze evacués uit Afghanistan 

en andere asielzoekers opvang te bieden, bestaat er op dit moment toch een tekort aan opvangplekken voor 

asielzoekers. 

De azc's zitten overvol - in Ter Apel moest men dagenlang op stoelen en veldbedden slapen - en maandag maakte 

het ministerie van Buitenlandse Zaken bekend dat Nederland nog ruim tweeduizend Afghaanse evacués naar 

Nederland wil halen. 

Staatssecretaris Ankie Broekers-Knol heeft al bekendgemaakt dat zij crisisnoodopvang - waarbij plekken worden 

aangewezen om asielzoekers te huisvesten - niet uitsluit. Gemeenten krijgen zelf echter eerst de kans om vrijwillig 

vluchtelingen op te vangen. Vandaar één simpele ja-nee-vraag: 

-Is uw gemeente van plan om vluchtelingen op te vangen? 

Een klein stukje duiding wordt gewaardeerd maar is niet noodzakelijk.(hoeveel vluchtelingen kan uw gemeente 

opvangen - of waarom kan u geen asielzoekers huisvesten) 

In verband met de redactionele planning hoop ik op een snel antwoord. 

Met vriendelijke groet, 

Redacteur 

  

HE 

      

Het kan zijn dat sommigen van jullie al op deze mail gereageerd hebben. Van mijn kant is via de afdeling 

communicatie in ieder geval de volgende reactie uitgegaan: 

Uw (onderstaande) mail aan is aan mij doorgestuurd. In de regio Hart van Brabant (Dongen, 

Gilze en Rijen, Goirle, Heusden, Hilvarenbeek, Loon op Zand, Tilburg, Waalwijk en Oisterwijk) 

beraden we ons in regioverband over de opvang van vluchtelingen op korte en middellange 

termijn. Daarover is nu echter concreet nog niets te melden. 

Burgemeester Hans Janssen van Oisterwijk is coördinator van deze regioaanpak, vandaar dat u 

van mij een reactie ontvangt. 

Met vriendelijke groet, 

Hans Janssen, 

Burgemeester 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)




